

Referat af

Bestyrelsesmøde i Snedronningen/Bjerggårdshaven.

D. 5/4-23 kl. 10 hos Marianne.

Til stede: Marianne, Kim, Susanne.

Fraværende: Inge.

Referent: Susanne.

Pkt. 1: *Orientering siden sidst* (Susanne).

Fibernet er på vej. Norlys - højst tænkeligt senest 2024.

Elladestandere. - Dette er et punkt, som hovedbestyrelsen er meget opmærksom på. Det er dog ikke så simpelt. Umiddelbart kommer det til at tage et stykke tid, inden det når os. Har opfordret beboer til at stille forslag til afdelingsmødet, hvis han vil skubbe på udviklingen.

Mulighed for at inddrage lejlighed? - Dette ikke en mulighed, da det er besværligt/bekosteligt at omkonvertere lejlighed til "fælles".

Pkt. 2: *Opfølgning på møde d. 4/4.* Måske en lidt ubehagelig tone indimellem, men godt at få rensset luften. Kim, Henrik og vores nye driftsmester Allan var til stede sammen med repræsentanter fra de 3 afdelingsbestyrelser.

Pkt. 3: *Aktiviteter.*

Annette Schønning. - Starter d. 3/5-23 og kommer herefter den 1. onsdag i måneden kl. 13-15 på Kim's kontor. Inden start kommer hun rundt med information til beboere i de 3 afdelinger.

Repræsentantskabsmøde. D. 31/5-23 på Restaurant Næsbyhoved Skov. Tidspunkt følger senere.

Pkt. 4: *Parkeringsplads*

Opslagstavle, affaldssortering. I skrivende stund er ny opslagstavle sat op på Snedronningen, ny på Bjerggårdshaven er på vej.

Umiddelbart går det rimeligt med affaldssorteringen. Der bliver arbejdet på løsning på sivning fra madcontainer.

Pkt. 5:

Opfølgning på køkken.

I skrivende stund har Susanne fået nyt køkken. Der mangler lidt justeringer, men de små udfordringer kommer forhåbentligt ikke til at ske med de følgende. 2 er bestilt, og 1 (havde meldt fra tidligere) mere på vej.

Pkt. 6:

Markvandring.

Kim, Inge og Susanne gik en runde i afdelingen. Største udfordring bliver "skoven" på Bjerggårdshaven, hvor store træer er vej til at vælte pga. ælde/storm. Kim arbejder på at finde en løsning. Ellers de "gamle" emner: Træfældning, oprydning omkring lejligheder, græsslåning/-trimning, kantretning.

På mødet snakkede vi med Kim om, hvor tit vi forventer tingene udført. Der er udfærdiget en oversigt.

Pkt. 7:

Afdelingsmøde.

Vi skal have gennemgået vores husorden i god tid inden vores afdelingsmøde (maj), så vi evt. kan få den revideret. Der er sendt 5 forslag ind til OBO.

Susanne sørger for drikke og lidt lækkert til mødet.

Pkt. 8:

Eventuelt.

Vigtigt at huske beboere på afdelingsmødet. Opslag på opslagstavler/facebookgruppen.

Marianne overtager i forhold til indkøb af lille blomst e.l. med hilsen til nyindflyttere.

Næste møde:

Aftales efter afdelingsmødet, hvor der forhåbentligt kommer nye bestyrelsesmedlemmer.